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او با بیان این که برخی از اسامی فیلمهای جشنواره نا امید کننده بود گفته اگر وزارت ارشاد تذکر جدی ندهد برخی به خود

اجازه صدور فتوا هم میدهند.

حسینیهمدانی، نماینده ولیفقیه در استان البرز؛ 

سیدمحمدمهدی حسینیهمدانی، نماینده ولیفقیه در استان البرز در نماز جمعه کرج اظهار داشت:

روحانیت در دوره رضاخان اجازه نداد که ایران به کشوری لاییک تبدیل شود.

به گزارش اسپادانا خبر و به نقل از تسنیم، وی با بیان اینکه در دوران دفاع مقدس هر روز یک روحانی در دفاع از کشور شهید
شده افزود:

امروز هم روحانیت جلو دار همه حرکتهای خیرخواهانه و مفید به حال ملت است اما معاندان داخلی و خارجی برای تخریب
این قشر تمام تلاش خود را به کار می گیرند.

او همچنین گفت:

یکی از اهداف هر کشوری تنظیم جمعیتی است و فرصت 8 ساله ایران نباید از دست برود و نهادهای تبلیغی و ترویجی باید با
تقسیم کار در سطح افکار عمومی برای این موضوع فرهنگسازی و اقناع کنند.

او با بیان اینکه تذکرات رهبری باید در مورد برجام و هسته ای جدی گرفته شود ادامه داد:

ملت ایران محکم روی استکبار ستیزی و آرمان خود ایستاده است. در مورد برجام و ایفای تعهدات طرفین باید راستی آزمایی
انجام شود. از آمریکا بعید است که اقدام درستی داشته باشد. رفتار آمریکاییها با افغانستان و بالا کشیدن پولهای این کشور

به بهانه حادثه 11 سپتامبر چهره آمریکا را نمایان کرد.

او با بیان اینکه افکار عمومی مورد هجمه و هدف دشمن است گفت:

روشهای دشمن را باید شناخت و یاد گرفت، جنگ روایتها یکی از ترفندهای دشمن است. اگر حقایق انقلاب توسط خودیها
روایت نشود دشمن این حوادث به صورت وارونه و تحریف شده روایت می کند. باید جلوی لجن پراکنی دشمن گرفته شود و

گاهی در داخل برخی مغرضانه عمل می کنند.

امام جمعه کرج با اشاره به اینکه در سالجاری رویکرد جشنواره فیلم فجر به نسبت سالهای گذشته بهتر بود عنوان کرد:

در گذشته خرابکاریهای زیادی انجام شده که به زودی این موارد خود را نشان نمیدهد.

او با بیان این که برخی از اسامی فیلمهای جشنواره نا امید کننده بود گفت:
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نباید اجازه داد فرهنگ اباحه گری به خصوص در دستگاهها ترویج پیدا کند و دستگاههای حاکمیتی باید در این زمینه هوشیار تر
عمل کنند. نباید تریبون در اختیار هر کس قرار گیرد. اگر وزارت ارشاد در مقابل این رفتارهای تذکر جدی ندهد طرف به خود

اجازه صدور فتوا هم میدهد. همچنین گاهی در رسانه ملی افراد در برنامهها به اسم شادی و خنده کرامت بانوان و ارزشهای
انسانی را از بین می برند. هیچ کس با شادی مردم مخالف نیست اما ما مخالف ابتذال، حرمت شکنی هستیم و نباید در این
زمینه منفعل عمل شود و باید جلوی فساد گرفته شود. جشنواره فیلم فجر باید در شان فجر انقلاب باشد و در این مسیر در

حال حرکت است که باید بهتر از این به مسیر خود بازگردد.

[1] نماز جمعهبرچسب ها: 
[2] سینما

[3] فرهنگ
[4] وزارت ارشاد
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